

Komunikat 18/2025

w sprawie: **ustalenie nowych zasad wynagradzania osób pełniących funkcje opiekunów praktyk w instytucjach, w których studenci WNoW odbywają praktyki zawodowe (praktyki pedagogiczne i kierunkowe)**

1. Podstawą zmiany zasad wynagradzania opiekunów praktyk w instytucjach jest Zarządzenie nr 82 Rektora UŁ z dnia 20.01.2021 r. (z późn. zm.) w sprawie: *organizacji studenckich praktyk zawodowych w Uniwersytecie Łódzkim (Tekst ujednolicony zarządzenia uwzględniający zmiany wprowadzone zarządzeniami Rektora UŁ: 174 z dnia 12.06.2025 r., 63 z dnia 19.12.2024, 134 z dnia 29.06.2024, 53 z dnia 25.01.2023, 105 z dnia 9.05.2022 r., 174 z dnia 5.07.2021 r.)*.
2. Wartość wynagrodzenia za pełnienie funkcji opiekuna praktyki jest zależna od rodzaju praktyki (śródrocznej lub ciągłej), liczby studentów oraz liczby godzin praktyki realizowanej przez nich w danej instytucji.
3. Wynagrodzenie z tytułu praktyki pedagogicznej oraz kierunkowej realizowanej w formule praktyki ciągłej lub śródrocznej wiąże się z zawarciem umowy o dzieło, zobowiązującej opiekuna w instytucji do sporządzenia recenzji z odbytej przez studenta/studentów praktyki.
4. Wynagrodzenie z tytułu praktyki pedagogicznej śródrocznej realizowanej jako ćwiczenia metodyczne wiąże się z zawarciem umowy zlecenie, zobowiązującej opiekuna w instytucji do sporządzenia sprawozdania z odbytej przez studenta/studentów praktyki.
5. Stawki kwotowe za opiekę nad studentami odbywającymi praktyki zawodowe, o których mowa w pkt. 3. i 4. są przeliczane na podstawie aktualnie obowiązującej kwoty minimalnego wynagrodzenia za godzinę pracy z tytułu umowy zlecenia, i wynoszą:
 - a) Praktyki ciągłe, o których mowa w pkt. 3.:
 - 28-60 godzin – 91,5 zł (3 godziny)
 - 61-179 godzin – 122 zł (4 godziny)
 - 180- 300 godzin – 152,5 zł (5 godzin)
 - b) Praktyki śródroczne, o których mowa w pkt. 3.:
 - 28h- 30 h - 61 zł (2 godziny)
 - 31 h -60 h – 91,5 zł (3 godziny)
 - c) Praktyki śródroczne realizowane jako ćwiczenia metodyczne, o których mowa w pkt. 4.:
 - grupa 2 studentów – 91,5 zł
 - grupa 3 studentów – 122 zł
 - grupa 4 studentów – 91,5 zł x 2 = 183 zł
 - grupa 5 studentów – 122 zł x 2 = 244 zł
 - grupa 6 studentów – 91,5 zł x 3 = 274,5 zł

Stawka podstawowa w zależności od liczebności grupy studentów będzie podlegała zwiększeniu zgodnie z wytycznymi z § 14 Zarządzenia nr 82.

6. Na kierunku Psychologia praktyki zawodowe będą realizowane nieodpłatnie.
7. Zmiany zasad wynagradzania wchodzi w życie z dniem 1.10.2025 r.

dr hab. Arkadiusz Wąsiński, prof. UŁ

Prodziekan Wydziału Nauk o Wychowaniu